

# GRADUATION PETITION

## طلب تخرج

- I. On the line below, write your name in Arabic exactly as you wish it to appear on your Diploma. Ordinarily this should mean your name as it appears on your Tawjihi certificate. No more than four names can be inscribed on the Diploma.

Write this name in Arabic as clearly and neatly as possible. No changes can be made later, so be careful about what you are writing now.

اكتب اسمك باللغة العربية بكل عناية ودقة على السطر الموجود أدناه، كما هو في شهادة الثانوية العامة بالضبط. ويجب أن يكون رباعياً (أربعة أسماء) فقط مع العلم انه لن يكون بالإمكان تغييره بعد كتابته على الشهادة.

الاسم باللغة العربية:

- II. On the next line, print your name in English exactly as you wish it to appear on the Diploma. If you have any doubts about how your Arabic name is correctly spelled in English please check with someone such as Mr. Imad Abu Dayeh.

في السطر التالي اكتب اسمك باللغة الإنجليزية بالأحرف الكبيرة على أن يكون مطابقاً لاسمك باللغة العربية. وإذا كان عندك أدنى شك في كيفية كتابته باللغة الإنكليزية فعليك مراجعة السيد عماد ابو دية من دائرة اللغة الإنكليزية.

الاسم باللغة الإنكليزية:

- III. Indicate your Major, your Minor and your Faculty.

بين تخصصك الرئيسي والفرعي والكلية.

Major : \_\_\_\_\_ : التخصص الرئيسي

Minor: \_\_\_\_\_ : التخصص الفرعي

Faculty: \_\_\_\_\_ : الكلية

- IV. Indicate when you will complete your studies. (If in doubt check with your advisor or the Registrar).

August \_\_\_\_\_ Year      January \_\_\_\_\_ Year      June \_\_\_\_\_ Year

August and January graduates can obtain their Diplomas several weeks after the completion of graduation requirements.

يمكن لخريجي دورة آب أو كانون الثاني أن يتسلموا شهادتي الدبلوم أو البكالوريوس في موعد لا يتجاوز عدة أسابيع من التخرج. عليك الحصول على توقيع رئيس الدائرة.

Permanent Address: \_\_\_\_\_ : العنوان الحالي

E-mail Address: \_\_\_\_\_ : البريد الإلكتروني

Telephone/ Mobile: \_\_\_\_\_ : رقم الهاتف/ الهاتف الخليوي

**ملحوظة:** سيقوم مكتب التسجيل نيابة عنك بتوقيع النموذج من المكتب المالي ، لكن عليك تسديد التزاماتك المالية قبل الامتحانات النهائية.

لا يسمح للطلاب أن يتخرج إلا بعد إعادة بطاقة المكتبة.

Student No.

Student Signature

Advisor's Signature

Dept. Chairperson Approval

Date

For use of Registrar's office only:

لاستعمال مكتب التسجيل فقط

Finance Office Approval Date

Librarian Approval Date

Registrar's Approval

Date

Graduation No. \_\_\_\_\_